
Weekly Report (2017.10.16-2017.10.22) 

 

TASK DEADLINE CURRENT PROGRESS 

Visual analysis 

system of LAN 

10.22 目前进展：后端数据提取全部完成，在前端绘制过程中，

出现一些不可避免的新的数据格式化需求，查询请求全

部完成，前端图表绘制全部完成，前端查询结果渲染未

完成，节点备注交互未完成。 

存在问题：在前后端联调的过程中，暴露出很多后端的

bug，需重新理清数据逻辑 

计划：任务已经很清楚，加紧时间完成剩余的比较细小

的任务 

可视交互引擎论

文 

11月底 目前进展：阅读文档，还没有着手开始写 

存在问题：第一次写，不知道该如何着手写论文框架 

计划：咨询梅博，参照已有论文的写法 

SIGCHI审稿 11.1 目前进展：还没有开始 

存在问题：不知道该如何审稿 

计划：参考 IEEE INFOVIS的审稿意见，咨询梅博 

 

Done 

1) Project development. As a project manager, I try my best to promote the progress of the 

project. My everyday work is just like, assign tasks to three other people in my group, explain the 

details of the task and how to do it, acceptance results, assist them to fix the bugs and finish my 

own project tasks. After a week of effort, most content of the task list becomes the completion 

state. All charts have been rendered, and the remaining work is mainly interactive, including the 

search result and node annotation. 

2) Visual interactive engine. Read the material related to this topic. 

3) Course assignment. Read chuanxilu of Wang Yangming, and write the reading notes. 

 

To Do 

1) Finish the development of the project ------ Visual analysis system of LAN in two days. 

2) Write the frame of the new paper. 

3) Paper reviewing. 

 


